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Protokół Nr 5/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 stycznia 2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 /. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujące punkty: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych 
warunków zamówienia na wybór wykonawcy robót budowlanych związanych z 
remontem drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na 
odcinku Nowy Dwór – droga krajowa Nr 15. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 
przetargu nieograniczonego na wybór wykonawcy robót budowlanych na zadaniu 
„Remont drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na 
odcinku Nowy Dwór – droga krajowa Nr 15”. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wybór dostawcy 
wyposażenia – sprzętu dla projektu „Wyposażenie laboratorium informatycznego dla 
technikum informatycznego w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście 
Lubawskim”. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu 
użytkowego Pani /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy 
z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – 
specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ w  budynku przy ul. 3-go Maja 24 
w Nowym Mieście Lubawskim. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, 
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie protokołów z dnia 21.12.2010r., 
29.12.2010r. 
 
Zarząd przyjął protokoły jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarz ądu Dróg Powiatowych w Nowym Mie ście 
Lubawskim z/s w Kurz ętniku na rok 2011. 
/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił plan rzeczowy robót na 2011r. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy będzie remontowana droga w Nowym Dworze w kierunku 
Jamielnika. 
Pan Kłosowski przyznał, że jest to bardzo zniszczony odcinek drogi. Dodał, że odcinek o którym 
mowa powyżej jest już szczątkowo remontowany w ramach posiadanych środków finansowych. 
Wyjaśnił, że wykonanie nowej nawierzchni zaplanowane jest ze środków przeznaczonych na 
remonty cząstkowe dróg powiatowych w 2011r. 
Pani Starosta stwierdziła, że należałoby przygotować plan odnowy dróg powiatowych na kilka 
kolejnych lat.  
Pan Kłosowski wyjaśnił, że inwestycje drogowe na przyszłe lata są ujęte w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym, natomiast będzie on uaktualniony. 
Pan Wicestarosta poprosił Pana Kłosowskiego o przygotowanie zestawienia dotyczącego 
zrealizowanych inwestycji drogowych w poszczególnych gminach w latach 2008 - 2010. 
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Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzecim punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przyst ąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa drogi p owiatowej Nr 1333N Iława – 
Radomno – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku od km 9+ 500 do km 14+127”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamów ienia na wybór wykonawcy robót 
budowlanych zwi ązanych z remontem drogi powiatowej Nr 1333N Iława –  Radomno – 
Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Nowy Dwór – droga krajowa Nr 15. 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił specyfikację istotnych warunków zamówienia. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie powołania 
komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczone go na wybór wykonawcy robót 
budowlanych na zadaniu „Remont drogi powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe 
Miasto Lubawskie na odcinku Nowy Dwór – droga krajo wa Nr 15”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Marcin Buliński 
2. Sekretarz – Joanna Robaczewska  
3. Członek komisji – Jolanta Jamroży 
4. Członek komisji –  Alina Banaszewska 

 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z wnioskiem Pana /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
/na posiedzenie weszła Pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Administracyjnego i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że w dniu 10.01.2011r. wpłynął wniosek Pana  /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ dotyczący wypowiedzenia umowy najmu lokalu użytkowego o powierzchni 
10.70m² mieszczącego się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Wniosek Pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale 
Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/  stanowi załącznik nr 2. 
 
Siódmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia lokalu u żytkowego do oddania w najem. 
 
Pani Widźgowska wyjaśniła, że pomieszczenie z którego rezygnuje Pan /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ 
przeznacza się do oddania w najem na okres do 3 lat od dnia zawarcia umowy. 
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Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Ósmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie ustalenia 
stawki czynszu za najem lokali u żytkowych w budynkach przy ul. Mickiewicza 10 w 
Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że proponuje się ustalenie miesięcznej stawki czynszu za 
najem lokali użytkowych w budynkach szpitalnych w wysokości 5,73 zł/m²  powierzchni 
użytkowej netto plus należny podatek VAT w okresie od 01.01.2011r. do  31.12.2011r. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziewiątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
uniewa żnienia post ępowania o udzielenie zamówienia na wybór dostawcy b rykietu 
drzewnego dla Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pani Widźgowska poinformowała, że należy unieważnić postępowanie, ponieważ w określonym 
terminie nie wpłynęła żadna oferta. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamów ienia na wybór dostawcy brykietu 
drzewnego dla Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pani Widźgowska szczegółowo omówiła specyfikację istotnych warunków zamówienia. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Jedenastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieo graniczonego na wybór dostawcy 
brykietu drzewnego dla Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący – Marcin Buliński   
2. Sekretarz –  Beata Widźgowska 
3. Członek komisji –  Jolanta Jamroży 
4. Członek komisji –  Alina Banaszewska 

 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwunastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na najem lokali u żytkowych NZOZ O środkowi Terapii Uzale żnień i 
Współuzale żnienia w Działdowie. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzynastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na najem lokalu u żytkowego NZOZ O środkowi Terapii Uzale żnień i 
Współuzale żnienia w Działdowie.  
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Czternastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na u życzenie lokalu u żytkowego Powiatowemu Urz ędowi Pracy w 
Nowym Mie ście Lubawskim.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Piętnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na wydzier żawienie gruntu przeznaczonego na miejsce parkingowe  
Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w N owym Mie ście Lubawskim przy ul. 
Działyńskich 1.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szesnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyra żenia zgody na u życzenie gruntu Agencji Restrukturyzacji i Moderniza cji Rolnictwa.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Siedemnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyra żenia zgody na najem lokalu u żytkowego Warmi ńsko – Mazurskiej Izbie 
Rolniczej w Olsztynie.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Osiemnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyra żenia zgody na najem lokalu u żytkowego Bankowi Spółdzielczemu w 
Brodnicy Oddział w Nowym Mie ście Lubawskim.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziewiętnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyra żenia zgody na najem lokalu u żytkowego Pani /wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ w  
budynku przy ul. 3-go Maja 24 w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie aktualizacji „Strategii Rozwoju Powiatu Now omiejskiego na lata 2007-2013” 
stanowi ącej zał ącznik do uchwały nr LIII/367/2010 Rady Powiatu w No wym Mie ście 
Lubawskim z dnia 28 czerwca 2010r. w sprawie aktual izacji „Strategii Rozwoju Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2007-2013”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Dwudziestym pierwszym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie analizy wydatków poniesionych na wynagrodze nia nauczycieli w 2010r. oraz 
wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniaj ącego. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie przyj ęcia do realizacji w 2011r. kalendarza powiatowych u roczysto ści i 
konkursów o charakterze edukacyjnym oraz kulturalny m. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Dwudziestym trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie przyj ęcia do realizacji w 2011r. celów operacyjnych wynik ających z 
„Powiatowego programu promocji zdrowia i profilakty ki na lata 2007 – 2015”. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organi zacji roku szkolnego 2010/2011 
Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mie ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i 
Polityki Społecznej/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks do arkusza organizacji roku szkolnego 
2010/2011. 
Pani Trzaskalska poprosiła, żeby do analizy aneksu dołączać informację przekazywaną ze 
szkół, która zawiera szczegółowy rozkład godzin lekcyjnych poszczególnych nauczycieli. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym pi ątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia rodzaju świadczenia przyznawanego w ramach pomocy zdrowotnej  
oraz warunków i sposobu przyznawania tej pomocy nau czycielom zatrudnionym w 
szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Now omiejski. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym szóstym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Now ym Mieście Lubawskim na 2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym siódmym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy stałych komisji  Rady Powiatu w Nowym Mie ście 
lubawskim na 2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Dwudziestym ósmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zaci ągni ęcia kredytu długoterminowego w wysoko ści 1.050.000 zł na 
sfinansowanie planowanego deficytu bud żetu.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwudziestym dziewi ątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie zaci ągnięcia kredytu krótkoterminowego w wysoko ści 1.000.000 zł w rachunku 
bieżącym na pokrycie przej ściowego deficytu bud żetu w 2011r.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzydziestym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
deponowania środków pieni ężnych na lokatach terminowych typu OVERNIGHT.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzydziestym pierwszym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie upowa żnienia kierowników jednostek bud żetowych powiatu nowomiejskiego do 
zaciągania zobowi ązań z tytułu umów, których realizacja w roku bud żetowym 2011 i 
latach nast ępnych jest niezb ędna do zapewnienia ci ągłości działania jednostki i z których 
wynikaj ące płatno ści przekraczaj ą poza rok bud żetowy 2011.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzydziestym drugim punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w bud żecie powiatu na rok 2011. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2011. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzydziestym trzecim punktem porz ądku było udzielenie pełnomocnictwa 
Przedsi ębiorstwu Usługowo-Budowlanemu „INSPEC” sp. z o.o. z  Olsztyna.  
/na posiedzenie weszła Pani Alina Banaszewska – kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień 
Publicznych/ 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że pełnomocnictwo upoważni w/w przedsiębiorstwo do 
występowania w imieniu powiatu w kwestiach dotyczących uzyskania niezbędnych uzgodnień i 
decyzji w organach samorządowych, administracji państwowej i innych instytucjach związanych 
z realizacją inwestycji pn. „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. Dodała, 
że niniejsze pełnomocnictwo nie upoważnia firmy do zaciągania zobowiązań finansowych w 
imieniu Zarządu Powiatu. 
 
Projekt pełnomocnictwa stanowi załącznik nr 3. 
 
Trzydziestym czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie wyra żenia zgody na wybór dostawcy wyposa żenia – sprz ętu dla projektu 
„Wyposa żenie laboratorium informatycznego dla technikum inf ormatycznego w Zespole 
Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim”. 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że komisja przetargowa wybrała n/w wykonawców dostawy 
wyposażenia - sprzętu dla projektu, o którym mowa powyżej:  
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Część I (zestawy komputerowe): oferta nr 3:  TOPADVERT Agnieszka Czaplicka – 
Worożyńska, 03-963 Warszawa, ul. Genewska 9a 

Cena ofertowa brutto wynosi  53 091,72 zł, 
Część II (zestaw serwera): oferta nr 2 : „Matcom” Marcin Sebastian Ziółek, ul. Leyka 45/14, 12-
100 Szczytno 

Cena ofertowa brutto wynosi: 9 621,06 zł, 

Część III (oprogramowanie): oferta nr 5: „RYNEK 13” Dorota Krzysiek Jacek Piasecki Spółka 
jawna, ul. Plac Gen. J. Bema 2/9, 50-265 Wrocław 

Cena ofertowa brutto wynosi: 19 271,64 zł, 

Część IV (sprzęt fotograficzny): oferta nr 1: Przedsiębiorstwo Realizacji Zamówień Publicznych 
Z. Leśniak Spółka jawna, ul. Kilińskiego 6, 28-230 Połaniec 

Cena ofertowa brutto wynosi: 3 661,71 zł. 

 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzydziestym pi ątym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z kwartaln ą informacj ą o 
wydatkowaniu środków finansowych, wraz z opisem wydatków za IV kw artał 2010 roku 
Warsztatów Terapii Zaj ęciowej w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Kwartalna informacja o wydatkowaniu środków finansowych WTZ za IV kwartał stanowi 
załącznik nr 4. 
 
Trzydziestym szóstym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z pismem z Zarz ądu Dróg 
Wojewódzkich w Olsztynie, Rejon Dróg w Nidzicy. 
 
Pismo z Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, Rejon Dróg w Nidzicy stanowi załącznik nr 5. 
 
Trzydziestym siódmym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z informacj ą dotycz ącą 
przyj ęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja dotyczącą przyjęcia osoby do DPS w Grodzicznie stanowi załącznik nr 6. 
 
Trzydziestym ósmym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
W punkcie wolnych wniosków Pani Starosta poruszyła kwestię dotycząca wniosku zgłoszonego 
na Sesji Rady Powiatu przez Pana Czaplińskiego w sprawie ważenia brykietu 
wykorzystywanego do ogrzewania budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że dokonano 
kalkulacji kosztów, z której wynika że miesięczna usługa ważenia opału wyniosłaby ok.     
668,00 zł. Ponadto poinformowała, że każdy odbiór brykietu odbywa się w obecności 
trzyosobowej komisji składającej się z pracowników Referatu Gospodarki Mieniem 
/sporządzany jest protokół z odbioru brykietu/. Zapytała Członków Zarządu, czy podtrzymują 
decyzję podjętą na poprzednim posiedzeniu Zarządu /tzn. ważenie będzie odbywało się 
wybiórczo a nie każdorazowo/. 
Członkowie Zarządu jednogłośnie podtrzymali powyższą decyzję. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                                                                                             
 
 
 


